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A Barcelona, a les 20.-hores del dia 17 de novembre del 2005, a la Sala de Premsa de 
l’Estadi Olímpic de Montjuïc, es reuneix, en segona convocatòria, l’Associació de Petits 
i Mitjans Accionistes del RCD Espanyol (APMAE) per celebrar l’Assemblea Anual 
Ordinària. Comença l’Assemblea el Secretari, Sr. Ramon Rius, tot llegint l’ordre del dia 
i l’acta de l’Assemblea anterior que es aprovada per 45 vots a favor i 1 vot d’abstenció.

A continuació es dona a conèixer  l’informe de la Junta Directiva de l’ Associació, fent 
un repàs, primer, per part del Sr.Roman Escuer, de les activitats fetes des.de la darrera 
Assemblea Ordinària, que són, cronològicament:  exposició i col.loqui sobre l’operació 
d’ampliació de capital a la Coordinadora de Penyes del Baix Llobregat el dia 17 de 
novembre del 2004; sopar-col.loqui amb el Sr. Claudi Biern, Vice-President 1er.del 
RCDEspanyol el dia 18 de novembre del 2004; exposició i col.loqui sobre l’operació 
d’ampliació de capital a “La Curva” (col.lectiu de penyes de la gent jove de l’Espanyol) 
el dia 30 de novembre del 2004; exposició i col.loqui sobre l’operació d’ampliació de 
capital a Cassà de la Selva per a les penyes de les comarques gironines el dia 9 de 
desembre del 2004; assistència i consell al petit accionista a la Junta General 
d’Accionistes del 16 de desembre del 2004 així com presència activa i participació dels 
nostres representants a la mateixa Junta General; sopar-col.loqui amb el Sr.José Luís 
Morlanes, Conseller Delegat del RCD Espanyol el dia 17 de febrer del 2005;  sopar-
col.loqui amb el Sr.Daniel  Sànchez Llibre, President del RCDEspanyol,el dia 18 d’abril 
del 2005; i edició del butlletí “L’APMAE informa” número 5.

El Sr. Xavier Pujol explica, desprès,  la situació actual de l’Associació en quant al 
número d’afiliats. En total hi ha 170 afiliats, un increment del 26% respecte a l’any 
anterior, representant un volum d’accions de 3.400, és a dir, prop d’un 1,3% del capital 
social de la SAD, tot i que falta computar les accions de l’ampliació. La previsió de la 
Junta es arribar al 2% en un termini no massa llarg per mitjà de noves accions de 
captació d’afiliats. Aquest 1,3% sobre el capital, tot responent a una pregunta d’un 
afiliat present, representa més d’un 2,5% del capital present a les Juntes Generals 
d’Accionistes, malgrat els problemes que hi ha per delegar les accions a l’APMAE. Es 
dona, públicament, el telèfon mòbil oficial de l’Associació (649 91 39 56), que pertany 
al Sr. Joan Avilès, membre de la Junta, per qualsevol dubte o problema envers de la 
delegació d’accions.

Tot seguit, el Sr Xavier Pujol analitza el compte de resultats del darrer exercici de 
l’Associació i el balanç de situació al 31 de desembre del 2004. Ha estat el primer 
exercici amb les quotes acreditades i on les despeses més importants són les de la 
impressió del dossier sobre un  “Nou Model de Club”. Tenim un superàvit de EUR 
332,37 que contrasta amb els dèficits d’exercicis anteriors. En quant al balanç s’informa 
que l’Associació ha comprat  4 accions més de la SAD en la darrera ampliació de 
capital i estaran incloses al proper balanç de situació.

S’aproven seguidament les comptes de l’Associació per unanimitat dels presents, amb 
46 vots a favor, i la gestió de la Junta Directiva de l’Associació amb 45 vots a favor i 1 
abstenció.
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A continuació hi ha l’informe del President de l’Associació. Comença el Sr. Josep 
Ramió explicant que, davant les crítiques sobre una suposada pèrdua de força de 
l’Associació des.de l’entrada al Consell d’Administració, s’ha d’afirmar que allà on 
parla l’Associació és a la Junta General d’Accionistes; que l’Associació defensa
programes i no persones, i aquest és el criteri de sempre, criteri que ens ha portat a 
donar suport a l’ampliació de capital i al nou crèdit sindicat a fi de poder construir un 
nou estadi. 

El President, Sr.Josep Ramió, explica la seva feina dins de l’àrea de Marketing del 
Consell d’Administració del RCD Espanyol, on s’inclouen les vessants de marketing 
social, merchandising, sponsorització, publicitat i ticketing. Agraeix, en aquest sentit, la 
col.laboració del Sr.Carlos Bosch, membre de la Junta Directiva de l’APMAE i dona a 
conèixer que s’han doblat, en el darrer exercici, els ingressos per sponsorització de la 
SAD. S’han signat diversos contractes a un termini de 3 anys que venen a assegurar els 
ingressos fins a la inauguració del nou Estadi. L’APMAE, representada al Consell, ha 
aportat, ha complert, diu el Sr. Ramió, i ha participat activament en el Pla de Marketing 
del Consell d’Administració sobre un nou model de Club fins arribar a Cornellà i en les 
discussions dins del Consell sobre la configuració de l’operació d’ampliació de capital. 

Com a punts negatius, el Sr.Josep Ramió assenyala el merchandising, bàsicament 
vendes i creació de nous productes, així com aspectes relacionats amb la comunicació 
des.de l’entitat, tot i la contractació d’una Directora de Comunicació. 

Respecte al dossier sobre l’ampliació de capital, el crèdit sindicat i la tasca dins de 
l’àrea de marketing de la SAD que s’ha lliurat  a tots els afiliats presents a l’Assemblea, 
el Sr.Ramió explica els detalls de l’ampliació, que ha suposat tenir ara un capital social 
de 16,8 milions de EUR i una massa de 10.600 accionistes, dels que 1.665 són nous i 
1.128 dels accionistes que ja ho eren han comprat accions a l’ampliació. Hi ha una 
pregunta del afiliat, Sr. Oscar Pitarch, que demana perquè l’APMAE va callar davant 
irregularitats a l’operació d’ampliació, doncs se sap que gent que no era accionista va 
comprar durant el primer tram de l’ampliació. El Sr. Ramió contesta que són coses 
difícils de demostrar si no hi ets físicament en el moment que les accions s’adjudiquen.
El Sr.Pitarch manifesta que l’ampliació ha confirmat una concentració del capital i que 
el petit accionista no ha anat a l’ampliació. 

Tot seguit, l’afiliat Sr.Josep Castro pregunta què s’ha fet amb els diners de l’ampliació. 
El Sr.Xavier Pujol li respon que sense ampliació no hi ha crèdit sindicat. Explica el Sr. 
Josep Ramió que el crèdit es per 46.-milions de EUR, ampliables a 55.-milions per les 
actes d’Hisenda (que sumen 9.-milions). Ha estat un procés llarg, amb auditories i avals 
mitjançant el patrimoni de la SAD i el fiançament d’alguns consellers. Replica l’afiliat 
Sr.Oscar Pitarch que aquest crèdit, amb un tipus d’Euribor més 1,5%, ha estat donat per 
la “Banca Laporta”. El Sr.Xavier Pujol li contesta que el tipus està en funció del  risc.

Seguint amb el dossier, es comenten els temes de marketing com el contracte amb TV3 
i l’acord amb Endesa, i s’analitzen els gràfics amb les pujades a l’apartat de sponsors i 
la necessitat de millorar les partides de socis, comunicació, ticketing i llotges. Hi ha 
manifestacions dels afiliats sobre la nova Directora de Comunicació del Club i sobre els
absurds horaris de la botiga de Montjuïc.
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La reflexió final del President, Sr.Josep Ramió, que fa al seu informe és que està satisfet 
a nivell personal perquè s’ha aportat, s’ha participat i s’ha après. Però a nivell de l’àrea 
de Marketing no està content del tot. Diu s’haurien de fer més Consells, passar més 
temes pel Consell d’Administració i no tant per la Comissió Executiva del Club. Han 
existit molts punts de coincidència entre el programa de la APMAE i l’actuació del 
Consell, però moltes vegades és veritat que s’expressa l’idea, s’accepta per part del 
Consell, peró no s’executa. Afirma el Sr. Ramió que entrem en una nova fase de 
vigilància del nostre programa dins del Consell d’Administració de l’Espanyol.

Tot seguit es passa a fer l’exposició i els comentaris sobre les Comptes Anuals del RCD 
Espanyol (material entregat als afiliats presents) per part del Sr.Xavier Pujol. En quant a 
la partida d’ingressos i despeses, s’observa que hi ha una tendència a pujar els 
ingressos, aquest cop mitjançant les partides de marketing esmentades, però també a 
pujar les despeses ordinàries, principalment les relacionades amb personal. L’entitat 
genera un dèficit sistemàtic que s’hauria de cobrir amb ingressos extraordinaris, com 
traspassos de jugadors i operacions de venda de patrimoni. Sobre la tipologia dels 
ingressos, tenim que el més important, el contracte amb TV3, ha passat a ser el 47% del 
total d’ingressos en front del 60% d’abans; i que s’han doblat els ingressos per patrocini 
i sponsorització, encara que no pugen els ingressos per socis. Sobre les despeses, 
s’analitza l’increment de despeses de personal donat  per les amortitzacions dels drets 
de traspassos, sous i primes del primer equip (la classificació per la UEFA ha tingut 
unes primes extraordinàries de 2.-milions EUR) que fa que un 92% dels ingressos 
operatius va a pagar les despeses de personal.  Malgrat això, es valora la contenció de 
les despeses des de l’exercici 2002-2003. Aquesta evolució dona un resultat operatiu al 
voltant dels 5.-milions EUR de pèrdues, una situació que es pot perfectament mantenir 
fins a la inauguració del nou Estadi.  

Sobre la situació financera, i més concretament sobre l’endeutament, i malgrat la 
millora possibilitada pels diners de l’ampliació de capital, el Sr.Xavier Pujol diu que la 
xifra d’endeutament net és de 45.-milions EUR, una xifra important, encara que no 
s’han contemplat a les Comptes els 34.-milions a cobrar del Grup LAR per l’operació 
de Cornella-Prat. Segons el Sr.Pujol, el problema no és estar endeutat, sinó com. 
S’analitza el fons de maniobra de l’entitat, amb les tensions a curt termini de l’exercici 
que desapareixeran amb el crèdit sindicat (passa endeutament a curt cap a llarg termini).
A nivell patrimonial, no hi ha cap problema. Tot això porta a la conclusió que hi ha una 
millora relativa respecte al exercici anterior i que les pèrdues, tot i que importants, són 
assumibles. 

En quant a la gestió social en el exercici 2004-2005, i fent l’esforç d’abstracció de que 
estem parlant de la gestió de la temporada anterior i no d’aquesta (és necessari fer una 
proposta al Consell d’Administració per passar a celebrar les Juntes Generals Ordinàries 
al mes de setembre), s’ha de dir, en paraules del Sr. Xavier Pujol, que la gestió ,en 
general, és positiva, tant pel que fa a la gestió esportiva com a la econòmica i 
patrimonial.
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Es passa a fer les votacions, per part dels presents, sobre les Comptes i la gestió social 
de l’exercici 204-2005 del RCD Espanyol SAD, tot resultant aprovades les Comptes 
anuals per unanimitat, amb 46 vots a favor, i també s’aprova la gestió social amb 45 
vots a favor i 1 abstenció.
 
Pren, a continuació, la paraula el President de l’Associació, Sr.Josep Ramió, per tractar 
del següent punt de l’ordre del dia, és a dir, l’elecció d’un nou Consell d’Administració 
de l’entitat a la propera Junta General d’Accionistes. S’informa als assistents de les 
trucades que ha fet el Sr.Piera Martorell, representant de la Plataforma 3.0, per poder 
presentar el programa de la seva candidatura als afiliats de l’APMAE.  S’acorda de fer 
una sessió col.loqui el dimarts, dia 29 de novembre, a les 20 hores amb el representant 
de la Plataforma 3.0 i, també, amb el representant que anomeni el grup que encapçala 
l’actual President de l’Espanyol, Sr. Daniel Sànchez Llibre.

Tot seguit es passa a discutir la conveniència d’entrar o no com Associació de Petits i 
Mitjans Accionistes (APMAE)  en el nou Consell que surti de la propera Junta General, 
sempre que se’ns ho demani i independentment de la candidatura que guanyi l’elecció. 
Es posa a votació aquesta conveniència, tot resultant 37 vots a favor d’entrar en el nou 
Consell,  6 vots d’abstenció i 3 vots en contra. A la proposta que fa la Junta Directiva de 
l’APMAE de que el representant de l’Associació en el Consell d’Administració sigui 
l’actual President, Sr. Josep Ramió, els assistents manifesten amb 42 vots a favor i 4 
abstencions la seva aprovació.

El Sr.Josep Ramió agraeix la confiança dels afiliats i explica, per acabar, que el proper 
mes de juny del 2006 finalitza el mandat de l’actual Junta Directiva de l’APMAE. Per 
aquesta raó es convocaran eleccions i, tanmateix, s’informarà sobre el procés electoral, 
essent voluntat d’aquesta Junta incorporar les característiques d’aquest procés dins dels 
estatuts de l’Associació, doncs ara no hi és. A més, el Sr.Ramió dona a conèixer la 
dimissió del seu càrrec de Secretari de la Junta Directiva de l’APMAE del Sr. Ramon 
Rius, que ha presentat la seva candidatura per presidir la Federació de Penyes del 
RCDEspanyol. Se li agraeix en el  Sr. Ramon Rius tota la seva feina durant els anys que 
ha estat membre de la Junta Directiva, i s’informa que passa a ocupar  el càrrec de 
Secretari de la Associació el Sr.Roman Escuer, actual membre de la Junta Directiva.

Sense més qüestions a tractar, finalitza l’Assemblea a les 22,15 hores del mateix dia 17 
de novembre del 2005.
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